

To
FORA S.p.A.
Via A.B. Nobel n. 11/a
43122 Parma
ITALY

Subject: statement of conformity to CE standards – KN95 FACE MASKS

English:

I, the undersigned CHENPING as legal representative of MEIZHUANGCHEN HEALTH TECHNOLOGY(SHENZHEN) CO.,LTD. based in No. 12, Yuhe Road, Shiyan Town, Baoan District, Shenzhen, China hereby state that the products ENKN 95 – 001 FILTERING HALF MASKS you have purchased from JIN HAN CLOTHING CO.,LTD. based in No.18 ShunXing Road Second Industrial Zone DaJingTou, DaLang,DongGuan,GuangDong,China with invoice no. JH2004-C08 of 2020.06.15 are compliant to CE standards, as shown in the CE certificate of conformity no. 2163-PPE-667 issued on 2020.05.08 herewith attached.

Italian:

Il sottoscritto CHENPING in qualità di legale rappresentante della società MEIZHUANGCHEN HEALTH TECHNOLOGY(SHENZHEN) CO.,LTD. Con sede in No. 12, Yuhe Road, Shiyan Town, Baoan District, Shenzhen, China, con la presente dichiara che i prodotti ENKN 95 – 001 FILTERING HALF MASKS che Fora S.p.A. ha acquistato dal distributore JIN HAN CLOTHING CO.,LTD. con sede in No.18 ShunXing Road Second Industrial Zone DaJingTou, DaLang,DongGuan,GuangDong,China, con fattura n. JH2004-C08 of 15.06.2020 sono conformi alle normative CE, come da certificato CE n. 2163-PPE-667 del 08.05.2020 allegato alla presente.

Chinese:

我是签名人陈平为位于中国深圳市宝安区石岩街道官田社区羊台山侧玉和山庄 12 号，美庄臣健康科技（深圳）有限公司的法定代表人。

特此声明您从东莞市锦瀚服装有限公司购买的产品 ENKN 95 – 001 口罩产品。地址：中国广东省东莞市大朗镇大井头第二工业区顺兴一路 18 号。发票日期 2020.06.15，发票号 JH2004-C08 的产品，是符合 CE 标准，如随函附上于 2020 年 5 月 8 日发行的 CE 符合性证书 No. 2163-PPE-667。

Signature



Date: 2020.07.13